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Eladó Téglalakás, 100 m2, Keszthely
64 900 000 Ft ( ~166 568 € )

Eladó egy modern, újszerű állapotú, negyedik emeleti kétszintes
lakás Keszthelyen!

Adatlap sorszáma: #696900303

Szobák: 4

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Újszerű

Külső állapot: Jó

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 2000

Kilátás: Parkra néző

Tájolás: Nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: BB

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálom ezt a modern, újszerű állapotú, negyedik emeleti két szintes

lakást Keszthely közkedvelt részén!

Olyan személyeknek ajánlom elsősorban, akik egy igényes, modern stílusú

lakásban szeretnék élni mindennapjaikat és fontos számukra a minőség, a

rendezettség, valamint olyan családosoknak, fiatal pároknak, akik egy nagy és

kényelmes otthont szeretnének maguknak. Tágas tereinek köszönhetően ideális

nagyobb gyermekes családok számára is, de befektetésre is remek lehetőség. A

lakásba lépve máris az amerikai konyhás nappaliba érkezünk, melynek mérete,

stílusa abszolút kielégítő, meleg, világos, napfénnyel teli. Nekem kifejezetten

tetszik, hogy az alsó szinten, a nappaliba áradó napfény kimondottan emeli a

lakás hangulatát, így a házi asszonynak a konyhában az ebéd vagy a

vacsorakészítés is örömteli perceket szerez. Az alapterülete 100 m2, az alsó

szinten található egy szoba, konyha, nappali, és a fürdőszoba. A tetőtérben

szintén van egy egy fürdőszoba és kettő szoba, amiből az egyik egy igazi kis

gyerek kuckó. A lakás rendezett és jó állapotú. Igény szerint esetleg érdemes

egy tisztasági festés elvégzése. A lakásban található összes vezeték és cső

rendszer cserélve lett, valamint egy riasztó is beépítésre került. Egyedi cirkó

kazán gondoskodik a fűtésről és a meleg víz ellátásról. A nappaliban kiegészítő

fűtésként egy klíma is fel lett szerelve. A nyílászárók mindegyike szigetelt

műanyag, redőnnyel és szúnyoghálóval ellátva. Valamint az épület teljes

homlokzata szigetelve lett, ezáltal a rezsi költsége is kedvező. A lakáshoz

tartozik egy 7m2-es terasz, ahol helyett kapott egy kisebb tároló, valamint egy

saját 5 m2-es zárható tároló is. Parkolni a ház előtti parkolókban lehetséges, ami

igény esetén zárható és csak az ott lakók parkolására szolgál. Az épület hátsó

részén van egy kisebb kert rész, ahová akár a gyerekeknek kisebb játszó részt,

vagy akár egy kerti kiülőt is ki lehet alakítani. A terület rendkívül barátságos és

forgalomtól mentes. A közvetlen közelben található élelmiszerbolt, gyógyszertár,

cukrászda, iskola óvoda, bölcsőde. A vételár tartalmazza a beépített bútorokat. A

többi berendezés és a gépesítés alku tárgyát képzi.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete diese moderne, neuwertige, zweistöckige Wohnung im vierten Stock in

einer beliebten Gegend von Keszthely zum Verkauf an!

Ich empfehle diese Wohnung für Menschen, die in einer anspruchsvollen,

modernen Wohnung leben wollen und Wert auf Qualität und Sauberkeit legen,

sowie für Familien und junge Paare, die ein großes und komfortables Zuhause

wollen. Die geräumigen Zimmer machen sie ideal für Familien mit älteren

Kindern, aber sie ist auch eine gute Investitionsmöglichkeit. Wenn man die

Wohnung betritt, gelangt man in das Wohnzimmer mit amerikanischer Küche,

das in Größe und Stil absolut zufriedenstellend ist, warm, hell und voller

Sonnenschein. Besonders gut gefällt mir, dass das Sonnenlicht, das in das

Wohnzimmer auf der unteren Ebene fällt, zur Atmosphäre der Wohnung beiträgt,

so dass die Hausfrau ein angenehmes Mittag- oder Abendessen in der Küche

genießen kann. Die Grundfläche beträgt 100 m2, mit einem Zimmer, einer

Küche, einem Wohnzimmer und einem Badezimmer auf der unteren Ebene. Im

Dachgeschoss befinden sich außerdem ein Badezimmer und zwei Zimmer, von

denen eines eine richtige kleine Kinderhöhle ist. Die Wohnung ist ordentlich und

in gutem Zustand. Bei Bedarf könnte es sich lohnen, einen sauberen Anstrich

vorzunehmen. Die gesamte Verkabelung und die Sanitäranlagen in der Wohnung

wurden erneuert und eine Alarmanlage installiert. Die Heizung und

Warmwasserversorgung erfolgt über einen separaten Heizkessel. Im

Wohnzimmer wurde eine Klimaanlage zur zusätzlichen Beheizung installiert. Die

Fenster und Türen sind alle aus isoliertem Kunststoff und mit Rollläden und

Moskitonetzen versehen. Die gesamte Fassade des Gebäudes ist isoliert, was die

Nebenkosten des Gebäudes erschwinglich macht. Die Wohnung verfügt über

eine 7 m2 große Terrasse, auf der ein kleiner Abstellraum eingerichtet wurde,

sowie über einen privaten, 5 m2 großen, abschließbaren Abstellraum. Parken ist

auf dem Parkplatz vor dem Haus möglich, der auf Wunsch abgeschlossen

werden kann und nur den Bewohnern zur Verfügung steht. Auf der Rückseite des

Gebäudes gibt es einen kleinen Gartenbereich, in dem man einen kleinen

Spielplatz für die Kinder oder auch einen Gartensitzplatz einrichten kann. Die

Gegend ist sehr freundlich und verkehrsfrei. In unmittelbarer Nähe befinden sich

ein Lebensmittelgeschäft, Apotheke, Konditorei, Schule, Kindergarten,

Kinderkrippe. Die Einbaumöbel sind im Kaufpreis enthalten. Der Rest der

Ausstattung und Mechanisierung ist verhandelbar. 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für nähere Informationen und zur

Vereinbarung eines Termins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

I offer for sale this modern, like new condition, fourth floor two storey apartment

in a popular area of Keszthely!

I recommend this apartment to people who want to live in a sophisticated,

modern style apartment and who value quality and tidiness, as well as to

families and young couples who want a large and comfortable home. The

spacious rooms make it ideal for families with older children, but it is also a

great investment opportunity. Entering the apartment, you arrive in the living

room with American kitchen, which is absolutely satisfying in size and style,

warm, bright and full of sunshine. I particularly like the fact that the sunlight

coming into the living room on the lower level adds to the atmosphere of the

apartment, so that the housewife can enjoy a pleasant lunch or dinner in the

kitchen. The floor area is 100 m2, with a room, kitchen, living room and

bathroom on the lower level. In the attic there is also a bathroom and two

rooms, one of which is a real little children's cave. The apartment is tidy and in

good condition. If required, it may be worth having a clean paint job. All the

wiring and plumbing in the apartment has been replaced and an alarm has been

installed. The heating and hot water supply is provided by a separate boiler. An

air conditioning unit has been installed in the living room for additional heating.

The windows and doors are all insulated plastic and fitted with shutters and

mosquito nets. The entire façade of the building is insulated, which makes the

overheads of the building affordable. The apartment has a terrace of 7 m2,

where a small storage room has been replaced, as well as a private 5 m2

lockable storage room. Parking is possible in the car park in front of the house,

which can be locked on request and is only for the use of the residents. At the

back of the building there is a small garden area where you can create a small

play area for the children or even a garden sitting area. The area is very friendly

and traffic free. In the immediate vicinity there is a grocery store, pharmacy,

pastry shop, school, kindergarten, nursery. The purchase price includes built-in

furniture. The rest of the equipment and mechanization is negotiable. 

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to

contact the Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in

the country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation!


